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                                                            JAVNA RASPRAVA 

O NACRTU BUDŽETA GRADA SREBRENIK ZA 2024 GODINU, NACRTU PROGRAMA  
IZGRADNJE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA SREBRENIKA U 2024. GODINI   
I NACRTU PROGRAMA UREĐENjA GRADSKOG GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA NA 
PODRUČJU GRADA SREBRENIK U 2024. GODINI

Srebrenik: 08. decembar, 2023. godine                                                                                                        
Mjesto: Plava sala - JU „Centar za kulturu i informisanje“ Srebrenik                                                          
Vrijeme: Od 17 sati                                                                                                                                    
Prisutno: 52 građana 

Prisutni predstavnici gradske uprave    
                   
01.-Adnan Bjelić - Gradonačelnik
02.-Nedim Mujčinović - Pomoćnik gradonačelnika /šef  Službe za opću upravu i zajedničke poslove
03.-Nusret Šerifović – Savjetnik gradonačelnika za privredu
04.-Muhamed Jašarević – Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za BiZ i društvene djelatnosti
05.-Muharem Bajraktarević – Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za prostor. uređenje i zaštitu okolice 
06.-Jasmin Hogić - Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za finansije i inspekcijske poslove                     
07.-Nermin Jašarević - Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za Civilnu zaštitu                                          
08.-Jasmin Vejzović – Savjetnik gradonačelnika za infrastrukturu
09.-Melita Ćosić – Savjetnik gradonačelnika za ekonomska pitanja                                                             
10.-Samed Mehmedović - Savjetnik gradonačelnika za pravna pitanja

U odsustvu presjednika M.Z. Srebrenik, sastanak je otvorio i vodio Samed Mehmedović, koji je  
prisutne upoznao o temi sastanka i Javne rasprave, te pozdravio prisutne i goste.                                        

Gradonačelnik, Adnan Bjelić je pozdravio prisutne, zahvalio se na dolasku, i ukratko informisao o 
Nacrtu budžeta za 2024. godinu, Nacrtu programa infrastrukturne izgradnju, Nacrtu programa uređenja 
gradskog građevinskog zemljišta, sa posebnim osvrtom na naselja iz kojih dolaze prisutni predstavnici 
građana sa M.P. Srebrenik. Planirani budžet za 2024. godinu je u iznosu od cc. 21 milion KM, od čega je
za infrastrukturnu izgradnju predviđeno 5.340.000 KM.

JAVNA RASPRAVA: 
                                                        
Sin dr. Safeta - građanin                                                                                                         

-Krov zgrade bivšeg SDK kod semafora prokišnjava i ima lošu ploču, pa to treba popraviti čim prije.

MZ Srebrenik II – Junuz Mulaahmetović – građanin                                                                              

-sramota je da “Udovičko naselje” tako izgleda i da ljudi žive u tako lošim uslovima                                 
-asfaltirati sokak Jašarevići ( cc. 40.000 KM) građani već skupljaju pare                                                    
-problem sa kanalizacijom i oborinskim vodama - na pojedinim tačkama katastrofalno stanje                   
-asfaltirati sokake - ulice oko II OŠ                                                                                                               



-asfaltirati sokake kod „Udovičkog naselja“ - sramota je da djeca šehida gaze blato do koljena                 
-popraviti i održavati makadamske puteve - nasuti makadamski put prema mezarju „Sofići“                     
-nasatavit put – asfaltiranje prema Abdulahovićima (urađeno cc. 100 metara)                                             
-problem brze vožnje u toj ulici gdje prolaze đaci kao i na putu od semafora prema G. Srebreniku            
-MZ Centar I I II nemaju prostorije za rad M.Z – do kada će biti tako  !                                                      
-napraviti I asfaltirati poligon kod centra za djecu sa posebnim potrebama                                                  
-veliki su problem psi lutalice u svim našim naseljima, kao i u centru grada – do kada  ?                           
-Crvenom križu odobriti 10.000 KM za rad - HITNO 

MZ Ćehaje – Šefket Suljagić – Predsjednik

-put Ćehaje – Mustafići – kvalitetno rekonstruisati                                                                                       
-nastavak rekonstrukcije - asfaltiranje ulice Ivana Markovića Irca, sanacija mosta i uređenje korita 
Faćkinog potoka, kao i asfaltiranje dijela ulice pored elektrodistribucije                                                     
-nastavak izgradnje trotoara – pješačke staze prema Ćehajama                                                                    
-uraditi ponovo pješački most na Adama, a koji je odnijela poplava još 2014-te godine ( za Babunoviće) 
-riješiti -problem izlaska od škole na kružni tok u Ćehajama                                                                        
-HITNO riješiti problem kanalizacije koja ide u faćkin potok -.ljeti je katastrofalno satanje

Alija Husić -  mještanin Ćehaja

-riješiti problem kanalizacije u Gornjim Ćehajama i do firme „COBRA“
-zamijeniti drvene elektro stubove (bandere) sa betonskim
-rekonstruisati put preme Mustafićima ( bar u fazama)
-oborili su nam čitaonicu, obećali izgraditi novu i od toga do danas ništa !

Armin Tufekčić – mještanim Donjih Ćehaja

-ako može da se skloni tabla na kojoj piše „CENTAR“
-postaviti ležeće policajce na dijelu ulice Ivana Markovića Irca

MZ Ćojluk - Midhat Mujčinović – Predsjednik                                                                                        

-asfaltiranje puta kroz naselje u dužini od cc. 250 metara                                                                             
-istakao je veliki problem sa prelazom preko ceste M-18 kod velikog TC BINGO, gdje je frekfencija 
saobraćaja, vozila i pješaka vrlo velika, pa su česti udesi i stradanja ljudi. Traže hitno izgradnju 
raskrsnice, kružnog toka, prelaza . . . . . postavljanje stacionarnog radara.                                                   
-Nesib Rešidović je pokrenuo aktivnosti oko asfaltiranja puta od M – 1.8 ( od BP „HIFA“ do Džombića) 
u dužini od 2,3 km, u odnosu 70 % Grad 30 % građani  ( oko 300.000 KM)                                               
-kanalizacija u Ćojluku je neophodna jer su svi izvodi uvedeni u lokalni potok – Ćojlučku rijeku

Sulejman – Suljo Herceg - građanin

-svjedočimo probelemu vodosnabdijevanja N.N. „Polja“ kao i problema kanalizacije iz svih naselja koje 
gravitiraju slivu Ćojlučke rijeke. Imamo jedan šaht koji je zabetoniran i već dugo nije u funkciji, pa 
umejsto u cjevovod za gradsku kanalizaciju i dalje prema prećistaču, fekalije idu u potok u Ćojlučkom 
polju. Trebamo taj problem riješiti što prije, zajedno Gradska uprava i građani.

-Mustafa Ramić - „Pirgo“ - mještanin                                                                                                       

-kod velikog TC „BINGO“ imamo dva štanda za prodaju voća i povrća, a koji blokiraju preglednost 
vozačima i vozilima. Vlasnici istih uzurpiraju i javne površine, što pravi veliki problem učesnicima u 
saobraćaju i pješacima. HITNO to treba riješiti putem inspekcija.



MZ Srebrenik Donji – Fikret Šiljić - Predsjednik                                                                                     

-spora je realizacija već podpisanih ugovora i aktivnosti oko asfaltiranja kroz naša naselja, a problem je i
sa kablovskom TV koja se širi u trasi puteva i ulica pa pravi štetu na saobraćajnicama. Sve to smo 
prijavljivali nadležnima ali slaba fajda, pa predlažemo da dođe vaša Komisija koja će ustanoviti sve to 
na što smo ukazivali.

MZ Srebrenik Gornji – Jusuf Čizmić –Predsjednik                

-sve prioritete ove MZ je predsjednik Čizmić već dostavio savjetniku Vejzović Jasminu na uvid i 
uvrštavanje u Programe.
                                                                                                                                                                        
MZ Ježinac – Mehmedalija Omić – mještanin  

-treba hitno asfaltirati put “Glibine” od Špione prema nama cc. 800 metara                                                
-jedna žena je od sebe, u hair  uradila novi most i utrošila 20.000 KM na tom putu, a mi da uradilo cc. 1 
km makadama da bi put bio prohodan                                                                                                           
-asfaltirati sokak Beganovići cc. 100 metara                                                                                                 
-uraditi trotoar pored puta M-18. - od objekta “Cobra” do ulaza u Ježinac - zbog učenika                 
-rekonstrukcija asfaltnog puta u gornjem dijelu naselja Ježinac kao i veze; Ježinac - Mustafići – Huremi

MZ Bare – Edis  Kešetović - mještanin                                                                    

-trebamo zgradu – objekat Mjesne zahjednice – Čitaonice i sportski poligom 
-uraditi pješačke prelaze ili semafore kod pekare i na drugim raskrsnicama – dionicama                         
-riješiti odvodnju kanalizacije ( ide u Tinju) i oborinskih voda u naselju Bare kao i pasa lutalica               
-za OFK “GRADINA” povećati iznos iz budžeta sa planiranih 140.000 na bar 200.000 KM

MZ Babunovići - -Mujkić Almir - Predsjednik

-pisali smo i predavali zahtjeve i projekte vezane za kanalizaciju u našem naselju, ali ništa nije urađeno 
po pitanju istih. Žalosno je da do dans nisu urađeni pješački prelazi na regionalnoj cesti kod čitaonice, 
niti je ta lokacija osvijetljena, Djeca svakodnevno tuda idu u školu, starci, pješaci . . . . bojimo se 
ponovnih nesreća i stradanja, jer se vozi brzo i bezobzirno. Molimo da intervenišete prema direkciji 
regionalnih cesta i da se taj prelaz osnaču, obilježi, markira, osvijetli i sobraćajnim znacima navede kao 
kritičan i opasan za pješake. Možada postaviti i stacionarni radar  ?                                                            
-takođe nam trebaju vaši stručnjaci koji će napraviti predračune za asfaltiranje nekoliko sokaka – puteva 
-ulica za koje imamo prikupljena sredstva                                                                                                     
-bivše korito rijeke Tinje kod objekata „HILANA“ je ruglo, sramota i katastrofa za sve nas . . .. .  smrad 
je nepodnošljiv a tamo se izljeva i kanalizacija, pa to treba HITNO riješiti !

                                                                                                         ZAPISNIK VODIO:

Javna rasprava je završena u 18:35 sati.                                      Nedim Mujčinović

                                                                                                                                                     


